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Närvarande

Ordförande Carl Strandby
Vice Ordförande David Bååw

Kassör Axel Flordal
Sekreterare Linnea Hallin
Skyddsombud Emelie Lemann

Informationsansvarig Mijo Thoresson
Ordförande DP Lowe Fareld Krågen

Ordförande FnollK Felix Hörnfeldt
Ordförande SNF Albert Vesterlund
Ordförande Foc Martin Bergström

Ordförande FARM Marcus Möller
Talman & kärnstyretasp Erik Broback

Kärnstyretasp Anton Nordbeck
DP-aspar Anders Frick

Lucas Kuszli
F6-aspar Nicklas Brodin

Elias Thornblad
Melvin Glans
Nina Ekelund
Sanna Berntsson
Edvin Ahlström
Johannes Ask
Johan Svanstedt
Ella Larsson

SNF-aspar Beatriz Bento Hansson
Emil Babayev

§1 Mötets öppnande Carl Strandby öppnar mötet kl. 12:03!

§2 Val av justerare Lowe Fareld Krågen väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Anders Frick, Lucas Kuszli, Nicklas Brodin, Elias Thornblad, Melvin Glans,
Nina Ekelund, Sanna Berntsson, Edvin Ahlström, Johannes Ask, Johan Svans-
tedt, Beatriz Bento Hansson och Emil Babayev adjungeras in med närvaro- och
yttranderätt.

§4 Välkomnande av aspar Carl välkomnar asparna och förklarar hur mötet fungerar.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Kärnstyret hade VP-kväll med asparna i tisdags.
David har haft möten och preppat inför SaFT.
Linnea är taggad på SaFT. Hon ska fotas med fanfareriet kl 13 och har därför
balklänning på mötet. Hon har gjort lite med tryckpressen men inte mycket
annat sekretararbete utöver det vanliga.
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Axel har bokfört en del. Det är deadline för Q3 om två veckor. Han fick konstig
påminnelse häromdagen som hade betalats, vilket han måste utreda.
Emelie har haft aspning med JämF och skickat mejl. Hon ser fram emot vecka
med massa ronder. Ikväll är rond, där de kommer titta på studieplatser. Nästa
vecka är det två psykosociala ronder då de pratar om hur folk mår, både stu-
dierelaterat och psykiskt. Det är även skyddsrond nästa vecka, där de kollar så
allt är helt i fysikhuset. Hon har även en uppföljningsrond från skyddsronden
i höstas.
Mijo har gjort infogrejer.
Carl berättar att kärnstyret hade VP-skrivande och myskväll förra veckan. Han
har skickat in alla serveringstillståndsansökningar för resten av året, men det
är fortfarande lite kvar att fixa med mottagningsbalen. Carl förklarar vad SaFT
är för asparna.

§5.2 DP DP har tre asparr den här veckan. De hade ett igår och ska ha ett på fredag
och ett på söndag.

§5.3 FnollK FnollK fokuserar på cortègen och postspecifika arbeten. De väntar på om de
ska börja med detaljplanering eller inte.

§5.4 SNF Albert ska också fotas med fanfareriet och har på sig frack. SNF hade aspning
igår. De hade även möte med SNKfKb samt en kursnämnd igår. Albert taggar
SaFT.

§5.5 Foc Foc har flera kommande asparr, vilket är kul.

§5.6 FARM Det har varit påskledigt så FARM har mestadels blivit ghostade av företag. De
har börjat tänka på mottagningsspons och har fixat väskor och fakturor. De
har även börjat tänka på mässan.

§5.7 Talmanspresidiet Aspningen drar igång nästa vecka.

§6 Godkända äskningar Axel har godkänt en äskning från JämF på 600 kr för veckans aspning och ett
till arr. Bakis har äskat om förkläden men det är fortfarande några oklarheter
kring äskningen så den är inte godkänd än.

§7 Vässa knivar Carl påminner om att vi pratade vi om att vässa knivar på förra mötet och
skickade vidare frågan till DP. Lowe säger att DP kommer börja titta det om
en och en halv vecka. Vi behöver en ny förvaringslösning, t.ex. ett knivställ,
samt kanske nya knivar. Förvaringen av knivarna är hög prioritet, eftersom de
blir slöa av att ligga löst i en låda. Rustbudgeten är egentligen tom men DP
har fått lite mer.

§8 Verksamhetsplan Carl tänkte anordna en rundvandring av sektionslokalen för internationella
masterstudenter och frågar om styret har några förslag på datum. Lowe föreslår
nästa fredag. Vi kommer låta Alexandru, som är mastermottagningsansvarig,
dra i det.

§9 Samarbete med Åbo
Universitet

Carl fick ett mejl förra veckan från Melker, en student på Åbo Universitet. Wil-
lem och Mumin hade pratat med Carl tidigare om att ha ett utbyte med Åbo.
Mumin kontaktade sedan Melker som tillhör Sigma, deras matematiksektion.
De vill ha en exkursion i höst tillsammans med fysiksektionen Quantum.
Carl svarade att det verkar som en kul idé men att vi går av till sommaren. Vi
behöver hitta två eller tre personer från vardera universitet som kan planera
det tillsammans. Carl säger att han kan göra ett inlägg och fråga om någon
vill hjälpa till att fixa utbyte. De kanske kan få lite spons från något företag
för att göra det.
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Carl frågar om det är bra om han gör ett inlägg. David tycker det är bra.
Tystnaden från resterande mötet tolkas som medhåll.

§10 Övriga frågor

§10.1 Inkassokrav Axel har fått ett inkassokrav för en faktura han egentligen betalat innan. Fak-
turan är DP:s parkeringsavgift. Vi behöver godkänna att inkassokravet betalas
av sektionen och inte av privatpersoner i DP. Carl yrkar på att godkänna att
inkassokravet betalas av sektionen.
Beslut: Att godkänna att ett inkassokrav betalas av sektionen.

§10.2 Sektionsmöte Erik informerar om att den preliminära föredragningslistan ska skickas ut nästa
vecka på torsdag. Han påminner om att skicka in dokument, särskilt remissvaret
om borden på Focus. Nästa deadline är 9 maj. Då ska preliminär budget och
preliminär verksamhetsplan ha skickats in.

§10.3 Aspfrågor Carl frågar asparna om de har några frågor. De ställer frågor om hur styremö-
tena fungerar och Carl besvarar dem.

§11 Mötets avslutande Carl Strandby avslutar mötet kl. 12:33!

Carl Strandby
Ordförande

Linnea Hallin
Sekreterare

Lowe Fareld Krågen
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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